

## 2025 译林版小学英语六年级上册第八单元-句子默写

1. I **am looking forward to** Chinese New Year.  
我很期待春节。（**look forward to sth.** 期待某事）
2. I **can't wait to** celebrate this festival.  
我迫不及待地想要庆祝这个节日。（**can't wait to do sth.** 迫不及待做某事）
3. Let's **work together to protect** the Earth.  
让我们共同努力保护地球。
4. Let's **take action to** protect the environment.  
让我们采取行动保护环境。
5. **On Chinese New Year's Eve**, we are going to have a big dinner and watch **the** Spring Festival Gala on TV.  
在除夕夜，我们将吃大餐并在电视上观看春节联欢晚会。
6. We are **talking about** our plans **for** Chinese New Year.  
我们正在讨论春节的计划。
7. I **want to** keep a diary **about** things I did.  
我想写日记来记录我做的事情。（**keep a diary** 写日记）
8. **Forty** years ago, my grandpa **wrote** letters **to** his friends.  
四十年前，我的祖父给他的朋友们写信。
9. **Fourteen** years ago, the little boy **couldn't** read **or** write.  
十四年前，这个小男孩还不会读书和写字。
10. The Double Ninth Festival **is** usually **in** October or November.  
重阳节通常在十月或十一月。
11. The Spring Festival **is** usually **in** January or February.  
春节通常在一月或二月。
12. It's **windy** outside. I want **to go out to** fly a kite **with** my friends.  
外面有风，我想和朋友们出去放风筝。
13. People should **move** factories **away from** our city **to keep** the air clean.  
人们应该把工厂搬离城市，以保持空气清新。
14. Before Chinese New Year, my mother is going to **buy** lots of new clothes **for** me.

春节前，我妈妈要给我买许多新衣服。

15. We should **stop** people **from pouring** dirty water **into** lakes **or** rivers.

我们应该阻止人们向湖泊或河流中倒污水。

SmartKids AI - aixitiku.com